
Protokół Nr XXXVII/21
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu
odbytej w dniu 31 stycznia 2022 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1000 i trwały do godz. 1058.

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Niemyjska

Radni obecni na sesji:
1. Jan Krzysztof Binaś
2. Przemysław Dybowski
3. Marek Karolewski
4. Stanisław Szczepan Kietliński
5. Agata Koc
6. Krzysztof Koc
7. Zygmunt Józef Kosk
8. Tadeusz Łopaciuk
9. Antoni Malinowski
10. Dorota Niemyjska
11. Maria Jadwiga Radziszewska
12. Włodzimierz Słonecki
13. Katarzyna Sylwia Wilkowska
14. Violetta Maria Zdunek

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca,
 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy,
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy,
 Jakub Mitrosz – aplikant radcowski.

Ad pkt 1

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską oraz Skarbnik Gminy Jadwigę Koc.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 14 i obrady sesji są prawomocne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w związku 
z pandemią COVID-19 Urząd Miejski podjął decyzję o ograniczeniu liczby osób 
zaproszonych na obrady XXXVII Sesji Rady Miejskiej. 
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Ad pkt 2

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok,
2) udzielenia w 2022 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego 

na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu Miejskiego 
w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg oraz Biura 
Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem 
Mazowieckiem,

3) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 
2022 r.,

4) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu na 2022 r., 

5) zmiany uchwały Nr 262/XXXV/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 
10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz 
zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu,

6) zmiany uchwały Nr 263/XXXV/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 
10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 
Ciechanowiec,

7) przyjęcia "Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 
z terenu gminy Ciechanowiec",

8) zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa”-  edycja 
2022,

9) wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach,

10) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 
pośrednictwem Wojewody Podlaskiego o zniesienie urzędowej nazwy 
miejscowości Wieska.

7. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2021 rok.
8. Sprawozdania z prac stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2021 rok.
9. Informacja o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2021 rok.

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
11. Sprawy różne i wnioski.
12. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 
proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.
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Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad pkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XXXVI sesji bez odczytania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXXVI sesji
został przyjęty jednogłośnie.

Ad pkt 4

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie 
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 
sesjami poinformował, że:
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- 20 grudnia dokonano odbioru robót budowlanych zadania „Przystosowanie 
pomieszczeń higieniczno - sanitarnych na potrzeby osób niepełnosprawnych 
w budynku Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu”,

- 22 grudnia otrzymaliśmy informację, że Samorząd Województwa Podlaskiego 
otrzymał dofinansowanie w kwocie 62 mln złotych z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg (RFRD) na budowę obwodnicy Ciechanowca. Całkowity koszt zadania to 124 
000 000,00 zł, długość planowanego odcinka - 8,88 km,

- 22 grudnia zakończono i odebrano prace budowlane przy realizacji następujących 
inwestycji:
- Remont budynku oświatowego ze zmianą sposobu użytkowania części budynku 
na potrzeby utworzenia Klubu Seniora w Wojtkowicach Starych – wartość robót 
577.218,32 zł,

- Dostawa wraz z montażem opraw i urządzeń oświetlenia ulicznego w mieście 
Ciechanowiec – (pierwsza umowa na wymianę 302 szt. – na kwotę 392.985,00 zł, 
druga umowa na wymianę 124 szt. - na kwotę 152.519,70 zł),

- 28 grudnia gmina Ciechanowiec otrzymała wsparcie z Rządowego Funduszu Rozwoju
Mieszkalnictwa w kwocie 3 000 000 zł na „Objęcie przez Gminę Ciechanowiec 
udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej (SIM)”  – mieszkania 
czynszowe,

- 30 grudnia podpisano umowę na zadanie pn. "Dostawa oleju opałowego lekkiego na 
potrzeby Gminy Ciechanowiec i jej jednostek organizacyjnych w roku 2022". 
Wykonawcą zadania będzie firma Aran Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
w Wyszkowie spółka komandytowa, która złożyła najkorzystniejszą ofertę 
w ogłoszonym przetargu,

- 31 grudnia Aktem Notarialnym zawiązano spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością 
pod nazwą "Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE Sp. z o. o.",

- 31 grudnia podpisano umowę na „Wykonywanie zadań służby BHP (kompleksowa 
obsługa) oraz zadań PPOŻ na rzecz jednostek organizacyjnych gminy Ciechanowiec 
w 2022 r.". Wykonawcą zadania będzie firma z Warszawy Leszek Ładziński, która 
złożyła najkorzystniejszą ofertę w ogłoszonym zapytaniu ofertowym,

- 31 grudnia podpisano umowę na „Bezgotówkowy zakup paliw płynnych do zbiorników 
samochodów użytkowanych przez Urząd Miejski w Ciechanowcu i jednostki 
Ochotniczych Straży Pożarnych z gminy Ciechanowiec w 2022 r.". Wykonawcą 
zadania będzie firma AFOR Spółka Jawna Zawadzcy z Bielska Podlaskiego, która 
złożyła najkorzystniejszą ofertę w ogłoszonym zapytaniu ofertowym,

- Od 1 stycznia 2022 r. wszystkie gminne jednostki posiadają własne Biuletyny 
Informacji Publicznej (BIP), czyli strony internetowe na których będą publikowane 
informacje ustawowe,

- 3 stycznia Gmina Ciechanowiec w roku 2022 przystąpiła do Programu Ministerstwa 
Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka wytchnieniowa”, finansowanego 
z Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. W związku z tym 
ogłoszono nabór kandydatów do świadczenia usług opieki wytchnieniowej w ramach 
realizowanego resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 
wytchnieniowa”- edycja 2022 – termin składania ofert upływa 31 stycznia 2022 r.,

- 13 stycznia Gmina Ciechanowiec podpisała umowę z Narodowym Funduszem 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na Usuwanie odpadów z folii rolniczych, 
siatki i sznurka do owijania balotów, opakowań po nawozach i typu Big Bag na kwotę 
37 992,00 zł koszty kwalifikowane 35 178,00 zł. W ramach zadania zostanie usunięcie
79,052 ton odpadów,

- 10 stycznia ogłoszono 3 nabory na wolne stanowiska urzędnicze w urzędzie. 
W wyznaczonym terminie wpłynęło 11 zgłoszeń kandydatów,
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- 11 stycznia w wyniku ogłoszonego naboru na stanowisko Kierownicze w Klubie Senior
+ będzie zatrudniona od 1 lutego 2022 r. Pani Anna Kruk,

- 11 stycznia ukazało się kolejne wydanie biuletynu Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
„Wieści Ciechanowieckie” 2021/2022. Wydanie obejmuje podsumowanie zadań 
inwestycyjnych 11 zrealizowanych w roku ubiegłym oraz informacje o bieżących 
i planowanych inwestycjach w 2022 roku. Egzemplarze wydania papierowego 
są dostępne bezpłatnie w holu Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu oraz w wersji 
elektronicznej do pobrania na stronie urzędu,

- 11 stycznia ogłoszono wyniki Rankingu Gmin Województwa Podlaskiego. Gmina 
Ciechanowiec w powiecie wysokomazowieckim zajęła wysokie 2 miejsce, zaś 
w województwie podlaskim 26. Z kolei w kategorii lider gminy miejsko – wiejskie, 
nasza gmina uplasowała się na 8 miejscu. W rankingu startowało 115 gmin,

- 14 stycznia złożono wniosek do Nadleśnictwa Rudka o dofinansowanie remontu drogi 
gminnej– na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 690 do drogi gminnej – (obok 
strzelnicy). Zarządzenie Dyrektora Generalnego Lasów Państwowych w sprawie 
realizacji w Lasach Państwowych wspólnych przedsięwzięć drogowych, mających 
związek z gospodarką leśną daje podstawę do pozyskania środków finansowych 
na remonty dróg samorządowych,

- 19 stycznia w wyniku rozstrzygnięcia postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego, podpisano umowę na realizację zadania pn. "Remont budynku 
oświatowego ze zmianą sposobu użytkowania na potrzeby utworzenia Centrum 
Opiekuńczo – Mieszkalnego w Kocach Schabach wraz z zagospodarowaniem terenu".
Wykonawcą zadania będzie firma „EUROMAX” Krzysztof Rokicki z siedzibą 
w Szumowie,

- 21 stycznia ogłoszono zapytanie ofertowe na opracowanie dokumentacji projektowo-
kosztorysowej kanalizacji sanitarnej w Ciechanowcu – w ul. Armii Krajowej i ul. 
Szerokiej,

- 21 stycznia ogłoszono zapytanie ofertowe na usługę pełnienia nadzoru inwestorskiego
nad realizacją zadania pn.: „Remont budynku oświatowego ze zmianą sposobu 
użytkowania na potrzeby utworzenia Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Kocach-
Schabach wraz z zagospodarowaniem terenu”. W postepowaniu wpłynęło 5 ofert. 
Najniższa na kwotę 9 666 zł. Najwyższa na kwotę 55 350 zł,

- 24 stycznia zakończono i odebrano prace budowlane przy inwestycji „Budowa szybu 
i montaż windy w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu” – wartość zadania 564.235,78
zł,

- 26 stycznia zakończyły się konsultacje projektu „Programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec”. Konsultacje trwały 
od 12 stycznia 2022 r. do 26 stycznia 2022 r. W wyznaczonym terminie konsultacji 
nie zgłoszono żadnych opinii,

- Trwają prace nad przygotowywaniem dokumentacji przetargowej do ogłoszenia 
postępowań o udzielenie zamówień publicznych na: przebudowę i rozbudowę Stacji 
uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch i przebudowę Stadionu Miejskiego 
w Ciechanowcu,

- Przygotowywane są zapytania ofertowe na opracowanie dokumentacji na 
przebudowę, rozbudowę i budowę dróg na terenie miasta i gminy Ciechanowiec,

- 31 stycznia złożono wniosek w ramach Programu Inwestycji Strategicznych „Polski 
Ład” o sfinansowanie inwestycji: 
* Budowa stacji uzdatniania wody w Pobikrach – na kwotę 4 500 000 zł,
* Przebudowa drogi Radziszewo-Króle (Sawczyn)  – Pobikry  na kwotę 2 000 000 zł. 
Inwestycję mogą być realizowane w miejscowościach w których funkcjonowały 
zlikwidowane państwowe przedsiębiorstwa gospodarki rolnej (PGR),
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- 31 stycznia złożono wniosek w ramach Programu Inwestycji Strategicznych „Polski 
Ład” o sfinansowanie inwestycji: 
* Stacja Uzdatniania Wody w Radziszewie-Sieńczuch – na kwotę 4 800 000 zł,
* Remont budynku Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu oraz Budynku Szkoły 
Podstawowej w Łempicach – na kwotę 4 900 000 zł,
* Ośrodek Sportu i Rekreacji na kwotę – 25 000 000 zł,

- Od stycznia 2022 nowe zadanie Dodatek Osłonowy realizuje Ośrodek Pomocy 
Społecznej – wszystkie informacje łącznie z wnioskiem o wypłatę można znaleźć na 
stronie internetowej Urzędu Miejskiego oraz uzyskać pełną informacje od 
pracowników ośrodka pomocy społecznej.

Ad pkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje 
i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami  interpelacje nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają w tej chwili 
interpelacje lub zapytania. 

Głos  zabrał  Radny Jan  Krzysztof  Binaś,  który  zapytał,  co  dzieje  się  z  Wydziałem
Komunikacji  w  Ciechanowcu.  Zapytał  również,  czy  Burmistrz  wpłynie  na  Klub
Sportowy  Unia  Ciechanowiec  w  sprawie  reaktywacji  drużyny  piłkarskiej  seniorów.
Dodał, że budowany będzie nowy stadion, a nie będzie komu na nim grać. 

W  odpowiedzi  Burmistrz  poinformował,  że  jeżeli  chodzi  o  Wydział  Komunikacji  
w Ciechanowcu to został ogłoszony nabór na pracownika. Wpłynęły dwie oferty i trwa
ich weryfikacja. W chwili obecnej jest on czynny w każdy czwartek. 
Odnośnie Klubu Sportowego Unia Ciechanowiec Burmistrz poinformował, że Klub ten
jest  stowarzyszeniem  i  Burmistrz  nie  ma  wpływu  na  pracę  tej  jednostki.  Unia
Ciechanowiec,  co  roku  występuje  z  wnioskiem  o  finansowanie  niektórych  zadań
statutowych,  które  realizuje.  Takie  wsparcie  jest  przyznawane.  Burmistrz  dodał,  że
może  jedynie  poprosić  Zarząd  Klubu,  żeby  przygotował  się  do  otwarcia  Stadionu
Miejskiego w zakresie uruchomienia wszystkich drużyn, jakie powinny funkcjonować 
i realizować zadania zgodnie ze statutem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos.
Głosu nie zabrano.

Ad pkt 6 ppkt 1

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiany powodują zmniejszenie 
budżetu o 2 022 000,00 zł. Spowodowane jest to tym, że z budżetu wycofuje się 
inwestycję związaną z centrum opiekuńczo-mieszkalnym w Kocach-Schabach. 
Środki przeznaczone na ten cel wycofuje się z budżetu, ponieważ są to środki 
z Funduszu Solidarnościowego i nie mogą zostać przeprowadzone przez budżet 
gminy. Zadanie będzie realizowane pozabudżetowo. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Przemysław  Dybowski  poinformował,  że
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że nie ma obowiązku
odczytywania projektów uchwał przed głosowaniem. W związku z powyższym od dnia 
dzisiejszego uchwały nie będą odczytywane. Wystarczające jest omówienie projektów 
uchwał przez Burmistrza lub pracowników Urzędu Miejskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok o treści zgodnej 
z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr 281/XXXVII/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 2

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2022 roku pomocy finansowej dla 
Powiatu Wysokomazowieckiego na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie 
Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg
oraz Biura Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem 
Mazowieckiem.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt dotyczy udzielenia 
Powiatowi Wysokomazowieckiemu pomocy finansowej w formie dotacji do kwoty 
10 000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu
Miejskiego Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg oraz Biura 
Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem 
Mazowieckiem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2022 roku pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu 
Miejskiego w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg oraz 
Biura Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem 
Mazowieckiem o treści zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
udzielenia w 2022 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego na 
dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu Biura 
Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg oraz Biura Zamiejscowego Wydziału 
Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że chwała została 
podjęta jednogłośnie.
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Uchwała Nr 282/XXXVII/22 w sprawie udzielenia w 2022 roku pomocy finansowej dla 
Powiatu Wysokomazowieckiego na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie 
Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg
oraz Biura Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem 
Mazowieckiem stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2022 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji
o  przedstawienie  swoich  planów i  jednocześnie  opinii  wypracowanych  do  projektu
uchwały. 

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś odczytał  plan  pracy  Komisji  Oświaty,
Kultury, Spraw Społecznych i Sportu na 2022 rok.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji  Zygmunt Józef Kosk odczytał  plan pracy Komisji  Budżetu,
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego na 2022 rok.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef
Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Przemysław  Dybowski  odczytał  plan  pracy  Komisji
Rewizyjnej na 2022 rok.
Wiceprzewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Przemysław  Dybowski  poinformował,  że
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu na 2022 r  o treści zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr XXXVII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 31 stycznia 2022 roku

str.9



Uchwała Nr 283/XXXVII/22 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2022 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 4

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2022 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu na 2022 r o treści zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu na 2022 r.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Ciechanowcu na 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 284/XXXVII/22 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2022 r. stanowi załącznik nr  5 do 
protokołu.
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Ad pkt 6 ppkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 262/XXXV/21 Rady Miejskiej
w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad 
wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
zmiany uchwały w zakresie wysokości potrącenia radnym należnej diety za każdą 
nieusprawiedliwioną nieobecność na posiedzeniu rady lub komisji. Proponuje się 
obniżenie diety o 10 %, kiedy radny nie może pełnić swojej funkcji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja wnioskuje o zmianę § 1 pkt. 1, który otrzymuje brzmienie: „§ 4.1. otrzymuje
brzmienie: Za każdą nieusprawiedliwioną nieobecność na posiedzeniu Rady lub 
Komisji potrąca się radnym 5 % należnej miesięcznej diety”.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały po zmianach.
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek 
Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego w sprawie zmiany § 1 pkt. 1, 
który otrzymuje brzmienie: „§ 4.1. otrzymuje brzmienie: Za każdą nieusprawiedliwioną 
nieobecność na posiedzeniu Rady lub Komisji potrąca się radnym 5 % należnej 
miesięcznej diety”.

Głosowano wniosek w sprawie:
zmiany § 1 pkt. 1, który otrzymuje brzmienie: „§ 4.1. otrzymuje brzmienie: Za każdą 
nieusprawiedliwioną nieobecność na posiedzeniu Rady lub Komisji potrąca się radnym
5 % należnej miesięcznej diety”. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Jan Krzysztof Binaś, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Dorota 
Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki
PRZECIW (5)
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Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wniosek został 
przyjęty większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr 262/XXXV/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 
listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu o treści zgodnej 
z przedłożonym projektem z uwzględnieniem wniosku.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr 262/XXXV/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 
2021 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu po zmianach. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Jan Krzysztof Binaś, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Zygmunt Józef 
Kosk, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Violetta
Maria Zdunek
PRZECIW (1)
Krzysztof Koc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Przemysław Dybowski, Agata Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Katarzyna 
Sylwia Wilkowska
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.

Uchwała Nr 285/XXXVII/22 w sprawie zmiany uchwały Nr 262/XXXV/21 Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości 
i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 6

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 263/XXXV/21 Rady Miejskiej
w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 
Ciechanowiec.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
zmiany uchwały w zakresie potrącania wysokości diety sołtysom i przewodniczącym 
komitetów osiedlowych za każdą nieusprawiedliwioną nieobecność na posiedzeniu 
Rady. Proponuje się obniżenie diety o 5 % w sytuacji, kiedy sołtys bądź 
przewodniczący komitetu osiedlowego nie mogą pełnić swojej funkcji.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 263/XXXV/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 
Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr 263/XXXV/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 
2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet przewodniczących organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Ciechanowiec. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Dorota Niemyjska, 
Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Agata Koc, Antoni Malinowski
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 

Uchwała Nr 286/XXXVII/22 w sprawie zmiany uchwały Nr 263/XXXV/21 Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i 
wysokości diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 
Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
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Ad pkt 6 ppkt 7

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec".

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przepisy ustawy o systemie 
oświaty umożliwiają wspieranie edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w drodze 
tworzenia programów lokalnych i regionalnych. Przyjęcie tego programu stanowi 
podstawę do podjęcia kolejnych działań. Kolejnym krokiem będzie przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania i przekazywania 
nagród i stypendium Burmistrza dla uczniów o szczególnych uzdolnieniach. Celem 
programu jest nagradzanie i promowanie uczniów szczególnie uzdolnionych, 
motywowanie uczniów do ciągłego pogłębiania wiedzy oraz promowanie pozytywnych 
wzorców. Adresatami programu są uczniowie kas 4-8 szkół podstawowych oraz 
uczniowie szkół ponadpodstawowych zamieszkali na terenie gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu wspierania edukacji uzdolnionych 
dzieci i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec" o treści zgodnej z przedłożonym 
projektem.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia "Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu 
gminy Ciechanowiec". 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
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Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 287/XXXVII/22 w sprawie przyjęcia "Programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec" stanowi załącznik nr 8 
do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 8

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wykonywania przez Gminę Ciechanowiec 
działalności polegającej na świadczeniu usług telekomunikacyjnych na rzecz 
operatorów telekomunikacyjnych z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury 
telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że na podstawie tej uchwały 
gmina Ciechanowiec stanie się operatorem nadbużańskiej sieci szerokopasmowej 
wybudowanej w ramach projektu ze środków unijnych. Po zatwierdzeniu przez urząd 
komunikacji elektronicznej stawek za dzierżawę sieci na podstawie umowy ramowej, 
gmina będzie mogła pobierać opłaty za wykorzystywanie sieci przez operatorów 
telekomunikacyjnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Komisji Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie wykonywania przez Gminę Ciechanowiec działalności 
polegającej na świadczeniu usług telekomunikacyjnych na rzecz operatorów 
telekomunikacyjnych z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej 
i sieci telekomunikacyjnej o treści zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
wykonywania przez Gminę Ciechanowiec działalności polegającej na świadczeniu 
usług telekomunikacyjnych na rzecz operatorów telekomunikacyjnych
z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci 
telekomunikacyjnej
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Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 288/XXXVII/22 w sprawie wykonywania przez Gminę Ciechanowiec 
działalności polegającej na świadczeniu usług telekomunikacyjnych na rzecz 
operatorów telekomunikacyjnych z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury 
telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej stanowi załącznik nr 9  do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 9

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu 
„Opieka wytchnieniowa”- edycja 2022.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 
przystąpienia gminy Ciechanowiec w 2020 r. do realizacji rządowego Programu 
„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022. Program ten zapewnia wsparcie w zakresie 
usługi opieki skierowanej do członków rodzin lub opiekunów sprawujących 
bezpośrednią opiekę nad dziećmi z orzeczeniem bądź osobami 
z niepełnosprawnością. Opieka wytchnieniowa ma za zadanie odciążenie członków 
rodzin lub opiekunów poprzez zapewnienie czasowego zastępstwa. Program 
realizowany będzie przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Ciechanowcu ze środków 
finansowanych, przekazanych przez Wojewodę Podlaskiego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka 
wytchnieniowa”- edycja 2022 o treści zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa”- edycja 2022.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 289/XXXVII/22 w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu 
„Opieka wytchnieniowa”- edycja 2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 10

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz określenia zasad prowadzenia 
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że ułatwienia w prowadzeniu 
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników wprowadzone zostały 
ustawą z 29 października 2021 r. Wyznaczenie miejsc do prowadzenia tego typu 
handlu należy do zadań własnych gminy. Jako miejsce do prowadzenia tego typu 
handlu wyznacza się targowisko przy trasie Ciechanowiec – Brańsk. Przedmiotem 
handlu mogą być tylko produkty wytworzone w gospodarstwie rolnym. Rolnicy 
prowadzący handel będą zwolnieni z pobierania opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania 
do projektu uchwały. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, 
który zapytał, czy planowane jest utworzenie straganów pomiędzy Pocztą, a Urzędem.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że w chwili obecnej nie ma jeszcze zapisanych
środków w budżecie na wykonanie takich straganów. Jedna osoba, która handluje 
z samochodu została poinformowana, że może już handlować z tego miejsca. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania.
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki 
i soboty przez rolników i ich domowników oraz określenia zasad prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach o treści
zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 290/XXXVII/22 w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz określenia zasad prowadzenia 
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 11

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 
Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego o zniesienie 
urzędowej nazwy miejscowości Wieska.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że według wykazu urzędowych 
nazw miejscowości na terenie gminy Ciechanowiec nie występuje miejscowość 
o nazwie Wieska. Dlatego też zgodnie z ustawą Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz 
Święcki zwrócił się z wnioskiem do Starosty Wysokomazowieckiego o wyrażenie 
opinii, co do zniesienia nazwy tej miejscowości. Wpłynęła pozytywna opinia. 
Załącznikiem do niniejszego projektu uchwały jest wniosek do Ministerstwa Spraw 
Wewnętrznych i Administracji o zniesienie tej nazwy miejscowości na terenie gminy 
Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych 
i Administracji za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego o zniesienie urzędowej 
nazwy miejscowości Wieska o treści zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 
pośrednictwem Wojewody Podlaskiego o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 
Wieska. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Aneta Joanna Czarnecka

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 291/XXXVII/22 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 
Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego o zniesienie 
urzędowej nazwy miejscowości Wieska stanowi załącznik nr 12 do protokołu.
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Ad pkt 7

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie 
z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni Rady 
Miejskiej otrzymali sprawozdanie z pracy Rady za 2021 rok i zapytał, czy chcą, żeby 
sprawozdanie zostało odczytane. 

Radni odpowiedzieli, że zapoznali się ze sprawozdaniem i nie ma potrzeby jego 
odczytywania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdanie 
dostępne jest w Biurze Obsługi Rady i każdy może się z nim zapoznać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono.

Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2021 rok stanowi załącznik 
nr 13 do protokołu. 

Ad pkt 8

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdania 
z prac stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że Radni zapoznali się 
ze sprawozdaniami ze wszystkich Komisji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Przewodniczący 
Komisji chcą odczytywać swoje sprawozdania.

Przewodniczący Komisji odpowiedzieli, że nie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
sprawozdań.
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdania 
dostępne są w Biurze Obsługi Rady i każdy może się z nimi zapoznać. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu.
Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 
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Ad pkt 9

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja 
o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że informacja 
dostępna jest w Biurze Obsługi Rady i każdy może się z nią zapoznać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
informacji.
Pytań nie zgłoszono. 

Informacja o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2021 rok stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad pkt 10
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że żadne interpelacje
nie wpłynęły, a na zadane pytania Burmistrz udzielił już odpowiedzi. 

Ad pkt 11

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne 
i wnioski.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej
wpłynęło pismo  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dotyczące badania
zgodności  z  prawem  dwóch  uchwał  podjętych  na  ostatniej  Sesji  Rady  Miejskiej,
dotyczących uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na
lata 2022-2037 oraz uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Ciechanowiec na rok 2022.
Pismo stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos.

Głos  zabrał  Radny  Przemysław  Dybowski,  który  zapytał,  kto  znalazł  się  w  radzie
nadzorczej PRK FARE Sp. z.o.o. i jakie wynagrodzenie otrzymuje z tego tytułu. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  ktoś  chce  jeszcze
zabrać głos. 

Głos  zabrał  Radny Zygmunt  Józef  Kosk,  który zapytał,  czy  folia  będzie odbierana
wyłącznie od rolników, którzy złożyli wniosek, czy od wszystkich. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  ktoś  chce  jeszcze
zabrać głos. 

Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  odpowiadając  na
pytanie Radnego Przemysława Dybowskiego poinformował, że jeżeli  chodzi o radę
nadzorczą  to  została  ona  już  powołana.  Zgodnie  z  przepisami  członkiem  rady
nadzorczej musi być osoba, która posiada wyższe wykształcenie oraz legitymuje się
studiami  MBA  oraz  doświadczeniem  zawodowym.  Najbardziej  mile  widziane  są
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kierunki  ekonomiczne  oraz  prawnicze.  Burmistrz  poinformował,  że  przeprowadził
rozmowy z wieloma osobami, które mają skończone studia MBA, jednak żadna z tych
osób nie zgodziła się ze względu na niskie wynagrodzenie. W związku z tym do rady
nadzorczej została powoła Pani Anna Czapkowska (wyższe wykształcenie - finanse i
zarządzanie;  organizacja  
i  administrowanie;  studia  MBA  –  w  trakcie),  Pani  Kinga  Święcka  (wyższe
wykształcenie - mgr Wyższa Szkoła Ekonomiczna; Ekonomia Menedżerska SGGW;
ukończone  studia  MBA),  Pan  Andrzej  Michalski  (wyższe  wykształcenie  -  mgr
Politechnika Białostocka; ma egzamin dla kandydatów do członków Rad Nadzorczych,
który jest równoważny ze studiami MBA). Wskaźnik wynagrodzenia członków - 0,25;
wskaźnik wynagrodzenia prezesa - 1,5.  Członkowie rad nadzorczych – 1 400,00 zł
brutto; prezes – ok. 9 000,00 zł brutto. Wszystkie informacje zostaną zamieszczone na
stronie internetowej. 

Następnie Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytanie Radnego Zygmunta Józefa Koska 
i poinformował, że dzięki złożonym wnioskom została zebrana informacja, kto ile ton
folii posiada. Informacja ta znajdują się w Referacie Inwestycji i na taką ilość ton został
złożony wniosek. Folie zostaną odebrane od rolników, którzy złożyli wnioski. Pojawił
się kolejny konkurs na odbiór folii i jest szansa, że w czerwcu folia ponownie zostanie
odebrana więc rolnicy, którzy nie złożyli teraz wniosków mają jeszcze szansę. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  ktoś  chce  jeszcze
zabrać głos.

Głos  zabrała  Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc,  która  poinformowała,  że  chciałaby
uszczegółowić pismo, które wpłynęło z Regionalnej Izby Obrachunkowej. Według tego
pisma 12 stycznia 2022 r. miało odbyć się posiedzenie i rozstrzygnięcie nadzorcze
odnośnie  budżetu,  czyli  prawidłowości  kwoty  długu,  ponieważ  Regionalna  Izba
Obrachunkowa niedowierzała, że gmina Ciechanowiec może mieć taką nadwyżkę za
rok 2021. Burmistrz przesłał do Regionalnej Izby Obrachunkowej wyjaśnienie wraz  
z dokumentami i w dniu 11 stycznia 2022 r. wpłynęła pozytywna opinia do budżetu. 

Głos zabrała Radna Agata Koc, która zapytała czy folia będzie odbierana nieodpłatnie.

Burmistrz  poinformował,  że  zostało  ogłoszone  postępowanie  przetargowe  na
wyłonienie firmy, która odbierze folię. Folia będzie odbierana od rolników bezpośrednio

z gospodarstwa. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  zapytał,  czy  ktoś  chce  jeszcze
zabrać głos.
Głosu nie zabrano. 

Ad pkt 12

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji 
i zamknął obrady XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane.
  Protokołowała: Wioleta Niemyjska

Przewodniczący Rady Miejskiej 

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr XXXVII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 31 stycznia 2022 roku

str.22



              Marek Karolewski
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